
Bestyrelses møde d. 21 – 01 – 2017

1. Godkendelse af referat. 28-9-16 Enstemmigt godkendt.

2. Siden sidst.-bordet rundt
a.  Halvårsopgørelse fra OK giver 7500kr til bådelauget.
b.  OK deltager ved festlighederne på havnen d. 26 Aug.
c.  Der skal foretages gennemgang af klubhuset med henblik på rep og nyanskaffelser,  
og evt. rutiner for bla. Vinterklargøring. 
d.  Varmesystemet skal fornys.
e.  Ølautomaten får en chance mere. 
f.  40HK motor er kaput og skal fornys. Finn har kontakt til en evt. afløser. Torben 
ordner det tekniske i samme forbindelse. (Lissi´s) motor er omsat uden tab.
g.  Der skal forhandles ny kontrakt med Vendsysselsk sparekasse. Og logo på både og 
hjemmeside - Finn.

3. Forelæggelse af regnskab.
  Regnskabet blev godkendt og underskrevet

4. Medlemslister.
48 aktive -7 gaster – 7 ungdomssejlere – 11 passive

5. Næste møde. Generalforsamling d.11-3-17. 
Følgende er på valg.(Erik J.- Torben- Peter og formand - Lissie)
Alle bådelaugets medlemmer modtager indkaldes til generalforsamling via E-mail.
Der serveres kaffe med hjemmebag og ”evt. en øl.”
Lissie sørger for at varmen er tændt.

6. Udvidelse af bestyrelsen
Ønske om at Bestyrelsen udvides til 7 bestyrelses medlemmer + en suppleant. 
Forelægges på generalforsamlingen. Med evt. afstemning.

7. Aktivitetskalender 2017.
Blev Gennemgået og opdateret. Stort set al kapsejlads er droppet. Finn opdaterer mht. 
ungdomsafdelingen og lægger den færdige liste  ud på hjemmesiden.

8. evt.

Erik Viller Jørgensen


